

## INOVEST BSC

Supplementary Disclosure on the impact of COVID-19  
30 September 2020

شركة إنوفست ش.م.ب.

الإفصاح الإضافي بشأن تأثير جائحة كوفيد-19

30 سبتمبر 2020

Reference to the Central Bank of Bahrain circular (OG/259/2020) dated 14<sup>th</sup> July 2020 regarding disclosure of the impact of COVID-19 on Group's operations and its financial position, INOVEST would like to state the following:

بناءً على توجيهات مصرف البحرين المركزي بحسب التعميم رقم: (OG/259/2020) المؤرخ في 14 يوليو 2020 بشأن الإفصاح عن تأثير جائحة كوفيد-19 على عمليات المجموعة ومركزها المالي، تفيد إنوفست بما يلي:

During the period ended 30 September 2020, there was an outbreak of coronavirus (COVID-19). The existing and anticipated effects of the outbreak on the global economy is expected to continue to evolve. Although these developments have not adversely impacted the Group's operations and its financial position as of 30 September 2020. In the other side, the government support amounted US\$ 962 thousand had a positive impact on the Group's expenses ( salary support of Bahraini employees from April to September 2020 of US\$ 649 thousand and electricity charges support of US\$ 313 thousand.)

خلال الفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2020، كان هناك تفشي لفيروس كورونا كوفيد-19. ومن المتوقع أن تستمر التأثيرات الحالية والمتوقعة لتفشي الجائحة على الاقتصاد العالمي في التطور. على الرغم من أن هذه التطورات لم تؤثر سلباً على عمليات المجموعة ومركزها المالي حتى 30 سبتمبر 2020، ولكن أثر الدعم الحكومي بشكل إيجابي على مصروفات المجموعة إذ بلغ إجمالي الدعم 962 ألف دولار أمريكي (دعم رواتب الموظفين البحرينيين من شهر أبريل إلى شهر سبتمبر 2020 بمبلغ وقدره 649 ألف دولار أمريكي ورسوم الكهرباء بمبلغ وقدره 313 ألف دولار أمريكي).

The scale and duration of these developments remain uncertain at this stage and could potentially negatively impact the Group's financial position, financial performance and cash flows in the future, the extent of which is presently undeterminable.

إلا أن حجم ومدة التطورات الأخرى لا تزال غير مؤكدة في هذه المرحلة وقد تؤثر بشكل سلباً على المركز المالي للمجموعة وأدائها المالي وتدفقاتها النقدية في المستقبل، والتي لا يمكن تحديد مداها في الوقت الحالي.